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各位團體代表 傳媒, 在坐市民,

2009 年膠袋佔垃圾總量 0.67%, 點解要勞師動眾去減 0.034%膠袋, 香港要減到

3,000日先至有多一日堆填區用.

減到垃圾啦! 不過各位唔好開心住, 因為增加咗 0.12%的(袋)垃圾? 係減少咗膠

袋嘅 3倍幾.

希望各位能夠重新諗一諗, 究竟我地係哩度為乜呢?

單純為了減膠袋抑或係減垃圾?

好多人話 - 為環保少用膠袋, 這句說話好有問題, 本會支持自願性少用膠袋, 

反對使用其它購物袋代替膠袋, 其實膠袋在眾多購物袋中最能環保, 最能夠做到

零垃圾的購物袋.

喺一個由 綠領行動主辦 地球之友協辦 叫  noplasticbags.hk 網站裏講到

{ LDPE / HDPE 塑料袋的耐用性、強度、低能量消耗、輕巧更是遠遠比其它原料

的袋子(例如紙袋)優勝。所以如果多加善用，LDPE / HDPE 塑料袋是一種非常優

秀的材料。}

咁點解要用其它袋代替膠袋呢?

究竟減用膠袋係唔係真環保, 我可以肯定咁講 膠袋係最能夠環保.

我好擔心將來環保署會話 : 政府已經好努力減廢, 之不過大家有目共睹, 減極, 

垃圾都係增加, 政府係喺無得揀底下, 唯有擴建堆填區同埋要建焚化爐, 請各位

議員支持通過, 請各位市民支持.

各位可唔可以放低哩半個%都唔到嘅垃圾稅,

本會衷心希望各位能夠面對減廢, 考慮本會以下減廢建議:

- 建立堆放場, 用以堆放可團積、可回收的物料.

- 在堆填區閘門向工商業垃圾徵收處理費

- 家居垃圾源頭分類減廢計劃基本獎項改為以最少棄置量為評審準則
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- 營造回收業和循環再造業性質的營商環境(以膠袋為例)

-. 立法禁 PVC用作包裝及即棄物料

-. 立法限制使用降解添加劑

-. 指引商品統一包裝物料

-. 提供場地給與處理污糟生活垃圾的循環再造業(場地包括污水處理)

- 落實堆填區禁令

- 由幼稚園開始推行環保和回收計劃直至中學

- 加強回收配對通報系統, 讓小數量資源都容易得到回收.

本會好希望能夠同各位議員, 團體會面講解各點建議.

本會另有文件 : 立法會 CB(1)2767/10-11(03)號 文件(只備中文本) (已發出)

多謝各位

綠•回收 

主 席: 黃楚銘 

2011 / 07 / 19 
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